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PRODUCT NAME 物品名称
STONEFLY 02

  材料介绍 Material Introduction  
    热塑性橡胶，以SBS为主体的聚合物颗粒。适用于不留痕鞋底。透明，具有良好的拉伸强度及耐

    磨系数。可于生产中循环使用，适用于大部分的注射机台。建议操作温度：140到180摄氏度；

    产品硬度：40到80邵氏 A。符合通用国际环保要求及RoHS参数要求。

      Thermoplastic rubber  in compounds for  No Marking  outsole. Transparent, high tensile and abrasion resistance. 

      Recyclable inside the same processing product, can be used in the mostly injection machine. Suggested temp. 140- 180 . 

      Hardness available between 40  to 80 shora A. Compatible with international enviromental and RoHs specifications.

测试方式 测试项目 单位 平均值 误差

Method  Technical Specification Unit Medium Value  Tolerance

Din 53550  Density 

ASTM D2240 比重

Din 53516 Abrasion Resistance

ASTM D5963 耐磨度

Din 53735 Melf Flow

ASTMD1238 熔融指数 

Din 53504 Tensile Strength

ASTM D412 拉伸强度

Din 53504 Elongation 

ASTM D412 延伸率

Din 53515 Tear /Laceration

ASTM D412 撕裂

 g/cm3 0.94 ±0.01

 mm3 105 ±20

g/10’ 21 ±5

Centerplastics Enterprise Co. Ltd  新德塑胶五金制品有限公司

JiaoXiao,MaWu Area, ShiWan Town,HuiZhou City,GD. P.R.China 中国广东惠州博罗石湾滘吓马屋管理区 Tel.电话 +86 752 6116072 Fax +86 752 6116070

Mail.info@centerplastics.com www.centerplastics.com

The unauthorized copy, transfer, modification of the present Data Sheet is strictly forbidden. 如未授权，禁止复印，转发以及随意修改。

 % 

免责声明: 硬度不同，产品物性将有差异。成品出货时，可随附该批号测试片及试验室测试结果；以上测试数据按平均算法所得。以上数据仅对我司纯原料有效，如与其他

原材料混合或再加工，以上数据无效。秉承认真负责的信念，以上数据按编辑之日为准，精准可靠。以上数据仅供参考，我们不对数据的精准性、可靠性以及完整性承当任

何形式的责任，保证或担保。使用者有责任根据自身产品的要求，选择合适的原料物性及型号。我们不负责对以上数据信息的使用所可能导致的损失或者损害承当任何责

任，亦不涉及使用者的相关专利问题。

DISCLAIMER: DIFFERENT HARDNESS GENERATE DIFFERENT SPECIFICATIONS. ANY BATCH CAN BE JOINT WITH HIS SPECIFIC DATA SHEET AND LABORATORY TESTS RESULTS.THE INFORMATIONS IN THE UPPER ARE RELATED

TO THE MEDIUM VALUE OBTAINED.  MAY NOT BE VALID FOR SPECIFIC BATCH  OR IF USED IN COMBINATION WITH ANY OTHER MATERIALS OR IN ANY  DIFFERENT PROCESS. RELIABLE,AS OF THE DATE COMPILED,

HOWEVER, NO REPRESENTATION, WARRANTY OR GUARANTEE IS MADE  TO ITS ACCURACY, RELIABILITY OR COMPLETENESS. IS UNDER THE USER'S RESPONSIBILITY TO VERIFY IF THE MATERIAL IT'S SUITABLE FOR HIS OWN

PARTICULAR USE. WE DO NOT ACCEPT LIABILITY FOR ANY LOSS OR DAMAGE THAT MAY OCCUR FROM THE USE OF THIS INFORMATION NOR DO WE OFFER SPECIFIC WARRANTY ON FINAL ITEMS, AGAINST PATENT

INFRINGEMENT, IMPROPER USE OR MEDICARE PURPOUSE

950 ±50

kg/cm2 34 ±5

kg/cm2 80 ±2
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